
Vereniging Plaatselijk Belang Dedemsvaart en omgeving.                 
De Jasmijn 16, 7701 WT Dedemsvaart. 

        

  Jaarverslag 2020



Voorwoord namens de voorzitter.

Geachte leden PB Dedemsvaart, beste Dedemsvaarters 

Het is najaar 2021 en we organiseren de algemene ledenvergadering 
over 2020. 2020 het ligt alweer ver achter ons en zelfs dit jaar is 
alweer op weg naar het eind. Gelukkig kunnen we nu weer een 
vergadering houden waarbij de mogelijkheid van samenkomen weer 
is toegestaan. De regels omtrent het Covid virus hebben voor een 
ieder invloed gehad. Voor de werksituatie, de schoolgaande jeugd, de
middenstand en zeker de horeca. Gelukkig is in de loop van de tijd 
steeds weer meer mogelijk. Wie denkt dat PBD het tijdens de Corona 
crisis rustig aan heeft gedaan, heeft het mis. We hebben via digitale 
vergaderingen en afspraken ons werk kunnen doorzetten. We hebben
ons volop kunnen inzetten voor de al lopende zaken, maar ook 
nieuwe zaken kwamen bij het bestuur op het bordje. Al langere tijd 
zijn wij betrokken bij de gezamenlijke gesprekken betreffende het 
Dedemsvaartse centrum en haar ondernemers. Belangrijke punten 
als leegstand, verplaatsing, aankleding, en onderhoud zijn zaken 
welke hierbij belangrijk zijn.
Plaatselijk Belang wordt door de bevolking en instanties binnen 
Dedemsvaart al goed gevonden. Maar ook wordt vaak aan het 
bestuur een mening gevraagd. Om nog beter te weten wat ook de 
leden van de vereniging vinden is er een start gemaakt om het leden 
bestand op te schonen en aan te vullen waardoor zoveel mogelijk 
leden ook via de mail een mening kan worden gevraagd. Dat 
meningen er wel zeker toe doen heeft het bestuur vernomen toen in 
2020 plotseling de verplaatsing van het sportpark naar buiten kwam. 
Dedemsvaart verdient een duurzaam toekomstbestendig sportpark.
Iets wat zeker vanuit PB wordt onderstreept. Waar dit sportpark een 
plek zal moeten krijgen is de vraag. Voor PB is alleen van belang dat 
de keuze op een verantwoorde en transparante manier plaatsvindt. 

VOORWOORD DOOR VOORZITTER JOHN HAVERKORT



In de procedure welke was gestart heeft PB duidelijk haar stem laten 
horen. We volgen de ingezette weg langs de “zijlijn”, maar zullen 
ingrijpen als we vinden dat er iemand een verkeerde voorzet geeft.
In het algemeen is Dedemsvaart 2020 goed doorgekomen, de 
bevolking groeit, waardoor er veel vraag naar woningen is. Dit is te 
zien in de snelheid waarin de nieuwbouwlocaties worden gevuld. Ook 
woningbouw is een belangrijk punt binnen PB. Er zal gekeken moeten
worden waar Dedemsvaart de komende jaren kan uitbreiden, maar 
ook moet er goed worden gekeken waar in het dorp ontwikkelingen 
kunnen plaatsvinden. Mede door in het centrum en de randgebieden 
te ontwikkelen kan er woonruimte gecreëerd worden voor 
doelgroepen welke daar belang bij hebben. 
Als bestuur werden we bij de vorige ledenvergadering geconfronteerd
met het aftreden van vijf van de negen bestuursleden. Om nieuwe 
leden goed te kunnen inwerken met een evenwichtige verdeling is 
toen gekozen om met drie nieuwe bestuursleden en dus een totaal 
van zeven verder te gaan. Nu is in de loop van het jaar toch gebleken
dat de druk en de taken binnen het bestuur vragen om uitbreiding. 
Vanavond dan ook het voorstel voor twee nieuwe bestuursleden. Wel 
nemen we afscheid van een prominent bestuurslid,  Maus 
Westerbaan. Ondanks zijn aftreden zal Maus als externe commissie 
bij PB betrokken blijven om de organisatie van de 4 mei herdenking 
op zich te nemen. Kortom we hopen met de uitbreiding naar acht 
personen ons ook de komende tijd weer volop te kunnen inzetten als 
belangenbehartiger voor alle inwoners van Dedemsvaart en 
omstreken.

Namens het bestuur, John Haverkort, voorzitter.    
                                                                                      

       

   



Algemene Ledenvergadering van de vereniging “Plaatselijk Belang 
Dedemsvaart en Omgeving” d.d. Dinsdag 26 oktober 2021 om
19.30 uur !!! in de Baron, Julianastraat 54 te Dedemsvaart.

AGENDA

1. Opening door voorzitter John Haverkort
2. Ingekomen stukken en mededelingen
3. Notulen : Algemene Ledenvergadering d.d. 21 september 

2020
4. Financiële stukken / verslag boekjaar 2020

- rekening en verantwoording boekjaar 2020 door
          Evelien Hulter
 begroting 2021
 verslag kascontrole commissie + benoemen lid 
          kascontrole commissie
 de financiële stukken worden op beamer gepresenteerd

tijdens de vergadering.   
5. Bestuursverkiezingen :

          > Aftredend en herkiesbaar: 
   Peter Schlepers en Patricia Nanning

> Aftredend en niet herkiesbaar
    Maus Westerbaan

Ingevolge art. 7 lid 2 van de statuten hebben 10 of meer leden het recht een voordracht 
voor een andere kandidaat  schriftelijk in te dienen bij het bestuur tot voor aanvang 
van de vergadering. 

> Nieuwe bestuursleden:
    Het bestuur heeft twee nieuwe leden bereid gevonden om 
    in het bestuur plaats te nemen, te weten Wim Kloek en  
    Edwin Moes en stelt de vergadering voor hen in het bestuur
    te benoemen. 

UITNODIGING



         6.  Jaarverslag secretaris ( zie boekje)
      7.  Rondvraag 

(Hebt u nu al een vraag voor de rondvraag, wilt u deze dan mailen 
naar ons secretariaat via info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl)

8. Sluiting

PAUZE

Vanaf 20:30 uur verandert de ledenvergadering in een 
bijeenkomst waar iedereen welkom is. 
Spreker op deze avond is:

 dr. W.J. van der Kam, voorzitter Raad van Bestuur 
Saxenburgh

Sluiting

Rond 21.30 uur onder het genot van hapje en drankje. 

mailto:info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl


De heer John Haverkort (voorzitter)
Mevrouw Patricia Nanning, De Jasmijn 16, 7701 WT Dedemsvaart 
(secretaris)
Mevrouw Evelien Hulter (penningmeester) 
Mevrouw Ada Ruitenberg
De heer Peter Schlepers
De heer Maus Westerbaan
De heer Pier Mijnheer

Internetsite : www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl
Email : info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl
Ledenadministratie mevrouw Hanneke van Dijk 06-33850646
Ook zijn we te vinden op facebook

Bestuurssamenstelling PBD 2020

mailto:info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl
http://www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl/


Doelstelling :

► De vereniging heeft geen binding met een politieke, kerkelijke 
 of maatschappelijke stroming.
► De vereniging bevordert het algemeen welzijn van de 

inwoners van Dedemsvaart en omgeving door het kritisch 
volgen van het beleid van de overheden, speciaal die van de 
plaatselijke overheid.

► De vereniging treedt op als overlegorgaan.
► De vereniging werkt samen met organisaties met een zelfde
          doelstelling.
► De vereniging houdt jaarlijks, uiterlijk zes maanden na afloop
          van het verenigingsjaar, een algemene ledenvergadering.

Voor € 4,50 per jaar bent u lid van Plaatselijk Belang Dedemsvaart. 
Deze contributie innen wij via een door u afgegeven automatische 
incasso. 

Wilt u lid worden? Neem dan contact op met mevrouw Hanneke van 
Dijk (ledenadministratie), telefoonnummer 06 33 85 06 46. U kunt 
zich ook aanmelden door op onze website het contactformulier in te 
vullen (www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl) of door een mail te 
sturen naar ons secretariaat (info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl) 
Hanneke stuurt u dan een aanmeldformulier. 

Doelstelling uit de statuten van PBD

Lidmaatschap

mailto:info@plaatselijkbelangdedemsvaart.nl
http://www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl/


Verslag Algemene Ledenvergadering

Dedemsvaart, maandag 21 september 2020, 19:30 in de Baron

1. Opening
 
Om 19:30 opent onze voorzitter Meine Fernhout (hierna te noemen 
VZ) de vergadering. 
Iedereen, ong. 35 aanwezigen, wordt van harte welkom geheten. 
En ook het bestuur is, op 2 personen na (Maus Westerbaan, Ronald 
Zwiep), aanwezig. 

VZ zegt blij te zijn dat we weer een bijeenkomst als deze kunnen 
houden, zodat we de ALV niet digitaal hoeven te doen. 
VZ geeft aan dat het voor hemzelf de laatste keer is als voorzitter en 
in het bestuur. Hij is afgelopen zomer verhuisd naar Balkbrug wat 
reden was om uit het bestuur te gaan.

2. Ingekomen stukken en mededelingen:
Geen

3. Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 16 april 2019
Geen op- of aanmerkingen. Verslag is vastgesteld.

4. Financiële stukken / verslag boekjaar 2019
Verslag wordt getoond op beamer. Tinus de Vries, penningmeester 
geeft toelichting, o.a.
Er zijn een honderdtal leden minder dan het jaar ervoor dus de inning

van de contributie is lager
We hebben een bedrag in beheer voor een speeltoestel voor de 

Vogelbuurt
Kascontrole is donderdag 17 september gedaan door Wout Otter en 
Wim Sekeris. Op € 0,25 na was alles compleet en in orde dus 
akkoord en ondertekend. 

VERSLAG LEDENVERGADERING 21-09-2020



Nieuwe kascontroleurs zijn Wim Sekeris en Han Rooth. 

De kwitantielopers, de heer Kuijer en de heer Kisteman, zijn helaas 
afwezig, maar worden desondanks hartelijk bedankt voor hun inzet.

Wout Otter geeft nog aan dat wij waarschijnlijk nog een tussentijdse 
kascontrole moeten doen wanneer we wisselen van penningmeester. 
PBD zal dit nazien. 

5. Bestuursverkiezingen:
Het nieuwe bestuur zal bestaan uit 7 leden in plaats van 9. Er treden 
5 bestuursleden af en we hebben 3 enthousiaste mensen gevonden 
die in het bestuur zouden willen deelnemen.  

Aftredend en herkiesbaar
John Haverkort
Het voorstel voor herbenoeming wordt met applaus begroet.  

Aftredend en niet herkiesbaar
Hanneke van Dijk
Tinus de Vries

Tussentijds aftredend en niet herkiesbaar
Meine Fernhout
Stefan Mensink
Ronald Zwiep

VZ bedankt ieder aftredend bestuurslid en cadeaus en bloemen 
worden overhandigd. 
Peter Schlepers bedankt vervolgens Meine Fernhout voor zijn 
voorzitterschap in het bestuur en ook hier wordt een cadeau en een 
bos bloemen overhandigd.  

Als nieuwe bestuursleden worden voorgesteld Ada Ruitenberg, 
Evelien Hulter en Pier Mijnheer. 
Allen worden met applaus begroet. 

Evelien interesseert zich in biodiversiteit en wil het 
penningmeesterschap van Tinus de Vries overnemen. Ada zal zich 
o.a. bezig gaan houden met de website, Facebook en het overleg met
onze contactambtenaar. 



Ook zal Pier Mijnheer hier aan gaan deelnemen en verder liggen zijn 
interesses in de onderwerpen veiligheid, woningbouw, huisvesting en 
jeugd.  

Samen met Maus Westerbaan, Peter Schlepers, John Haverkort en 
Patricia Nanning vormen zij het nieuwe bestuur. 
VZ wenst dit nieuwe bestuur veel succes. 

Functies binnen het bestuur worden in de volgende 
bestuursvergadering verder besproken. 

6. Jaarverslag secretaris
In het jaarboekje is het jaarverslag van 2019 te vinden. VZ neemt 
deze door en vraagt of er nog vragen over zijn. 

De heer Veerbeek wil graag weten hoe het zit met de openbare 
toiletten. John Haverkort krijgt het woord en geeft aan dat er 3 
openbare toiletten zijn in Dedemsvaart bij de volgende locaties: 
Brasserie De Corner, Olde Postkantoor en De Baron. 
Ook wordt dit met bordjes op de Markt en in de Julianastraat 
aangegeven. 

De heer Hartholt geeft nog aan dat er een app is genaamd “Hoge 
Nood” waarin je dit ook zou kunnen vinden, PBD gaat nazien of 
Dedemsvaart hier ook in wordt vermeld. 

De heer Ijmker geeft aan dat het mooi is zo'n nieuw bestuur met veel
plannen, maar zou graag zien dat er iets meer te lezen valt over waar
we ons mee bezig houden, door het jaar heen. Eerder was er de 
Dedemsvaartse Courant, echter deze is er helaas niet meer. En veel 
ouderen kijken toch vaker in een krant dan op een website. 
PBD geeft aan dat in de Toren 2 pagina's besteed worden aan 
Dedemsvaart en Balkbrug en dat wij hier als PBD graag gebruik van 
willen gaan maken. 
Tevens zijn we bezig om zoveel mogelijk e-mailadressen te vergaren 
van onze leden om ook op deze manier makkelijker onze leden te 
benaderen. 



Ten slotte wil de heer Hartholt nog graag weten hoe het verder gaat 
met het dorpsplan. Stefan Mensink krijgt het woord en vertelt dat er 
nog weer een overleg zal komen met de initiatiefnemers, echter door 
o.a. corona, werk en zijn nieuwe voorzitterschap bij de voetbal is dit 
er nog niet van gekomen. Hij hoopt dat het nieuwe bestuur dit weer 
met enthousiasme verder op wil gaan pakken komend jaar. 

7. Rondvraag
De heer Veerbeek geeft aan dat hij bij een presentatie over 
ouderenakkoord is geweest en wil ons aangeven dat er steeds meer 
senioren zijn in de toekomst en het daardoor belangrijk is dat er goed
gekeken wordt naar het aantal woningen voor senioren. PBD heeft 
afgelopen jaar een woningconvenant getekend en krijgt inzicht in de 
cijfers hierover, op basis van deze gegevens kijkt met waar de 
behoefte ligt, PBD houdt dus vinger aan de pols op dit gebied. 

Verder geen vragen.

De voorzitter sluit de vergadering en er is even een korte 
pauze. 

Daarna is er gelegenheid voor de inwoners van Dedemsvaart om te 
luisteren naar de 2 sprekers die PBD heeft uitgenodigd. 

Age Beuving is projectmanager bij Vechtdal Verbinding en vertelt 
over de voortgang van de werkzaamheden rondom de N377. Mooi om
te zien hoe de verschillende projecten vorderen.

Vervolgens spreekt Bob Boer, werkzaam bij de gemeente 
Hardenberg, over biodiversiteit. Hij informeert ons over het belang 
hiervan en de mogelijkheden die de gemeente de komende jaren 
biedt om hieraan invulling te geven. Ze willen hierbij graag optrekken
met plaatselijke belangen en inwoners. 

Sluiting van de avond en iedereen wordt bedankt voor zijn of
haar komst. 



Belangrijke ontwikkelingen in Dedemsvaart e.o. en de inbreng
van PBD.

Vergaderingen en inloopspreekuren 2020

In 2020 moesten we ons houden aan de regels die opgesteld waren 
vanwege het Covid 19-virus. Van de in totaal 10 vergaderingen 
hielden we er daarom 5 online. Helaas konden we dus ook maar 5 
keer een inloopspreekuur houden. Deze zijn bezocht door 5 
personen.
Gelukkig heeft ook een aantal inwoners van ons dorp gebruik 
gemaakt van het contactformulier dat op onze website is te vinden. 
Verder waren we telefonisch te bereiken.
De aangedragen onderwerpen bespraken we vervolgens in de 
vergadering en we ondernamen, indien nodig, actie. Soms wezen we 
de mensen erop dat zij zelf contact op kunnen nemen met de 
gemeente of hun klacht daar kunnen melden.

Onder meer de volgende onderwerpen kwamen tijdens de 
vergaderingen aan de orde:

Actualiseren ledenadministratie
Vrijwilligers- / aansprakelijkheidsverzekering
Ontsluiting Brandsveen II
Bijeenkomst nieuwe inwoners en bijeenkomst Plaatselijke 
Belangen. Deze hebben niet plaatsgevonden in 2020 vanwege 
Corona
Multifunctioneel sportveldje / hockeyveldje
75 jaar dodenherdenking; de plechtigheid vond in aangepaste 
vorm plaats
Gesprekken met DMC en PSD
Plannen woningbouw / woningconvenant
Infrastructuur en verkeer
(Gevaarlijke) verkeerssituaties / onderhoud wegen

Jaarverslag 2020 PBD
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Aanpassen bebouwde komgrens
Speeltuin Leeuwerikstraat
Bestrijding eikenprocessierups
Groenvoorziening / onderhoud
Kap bomen Zuiderbos
Programma Mobiliteit – gemeente Hardenberg
Vervolg Dorpsplan
Dedemsvaart in Verbinding / Infohuis
Vervangen AED’s
Hondenstrand Kotermeerstal
Speeltuin Kotermeerstal
Publieksdienst gemeente in Dedemsvaart in coronatijd

De ALV heeft op een later tijdstip plaatsgevonden, namelijk op 21 
september. We hebben hierbij de Coronaregels in acht genomen. 
Elders in het jaarboekje staat het verslag.

Regiegroep Verbinding / Infohuis

Al een tijdje bestaat in Dedemsvaart de Regiegroep Verbinding. Deze 
groep brengt meerdere partijen samen en maakt zich sterk voor de 
leefbaarheid en het welzijn van inwoners.

Om de zelfredzaamheid van de inwoners te bevorderen door hen te 
helpen met vragen over bijvoorbeeld wonen, werk, zorg of 
anderszins, wordt in Dedemsvaart hard gewerkt aan de ontwikkeling 
van een Infohuis in De Baron. Het Infohuis is een gezamenlijk 
initiatief van verschillende partijen waaronder Samen Doen, De Stuw,
Bibliotheek en Vechtdal Wonen. Het plan wordt ook gesteund door 
PBD. Het geheel gaat worden gerund met hulp van vrijwilligers. 
Het Infohuis moet een mooie, laagdrempelige ontmoetingsplek 
worden, waar mensen informatie kunnen krijgen, maar ook zo binnen
kunnen lopen voor een kopje koffie of om een krant te lezen. Het 
streven is in het voorjaar van 2021 van start te gaan.



Verkeersveiligheid – GVVP

In 2020 is door de gemeente een inventarisatie gemaakt van de 
wegenstructuur. De inwoners van onze gemeente konden situaties 
die zij als gevaarlijk of onwenselijk ervaren doorgeven. Daarnaast is 
met de verschillende Plaatselijke Belangen in de gemeente 
gesproken. Daaraan gekoppeld heeft PBD de gevaarlijke punten in 
ons dorp genoemd. 
Ook de gewenste snelheden op de verschillende wegen kwamen ter 
sprake.
De planning is dat e.e.a. in 2021 zal leiden tot een Gemeentelijke 
Verkeers- en Vervoerplan

Overleg Stuurgroep Centrum

PBD is deelnemer aan het maandelijks overleg met centrummanager 
Leo Hoksbergen, vertegenwoordigers van de Gemeente Hardenberg 
en bestuursleden van DMC. In deze overleggen wordt gesproken over
een compact kernwinkelgebied en het verbeteren van de 
centrumbeleving. Aandachtspunten in deze gesprekken zijn het 
parkeerbeleid, het openbaar gebied in het centrum, de 
verkeersveiligheid en de versterking van de plaatselijke marketing.

Publieksdienst gemeente Hardenberg

In de eerste periode van de coronapandemie was de publieksdienst in
Dedemsvaart voor het publiek gesloten.
PBD heeft, mede naar aanleiding van klachten, aan het college en de 
gemeenteraad hiervoor aandacht gevraagd. Het is belangrijk dat in 
de tweede kern van onze gemeente deze faciliteit beschikbaar is. 
Gelukkig is de maatregel weer teruggedraaid en kunnen de mensen 
uit Dedemsvaart weer in De Baron terecht. 



4 mei 2020

Vanwege de Covid-maatregelen was de herdenking op 4 mei 2020 
anders dan gebruikelijk.
PBD had borden gelijkend op het monument laten maken en deze op 
enkele plekken in het dorp gezet. Daarbij stonden emmers waarin 
mensen bloemen konden zetten.
De oogst van deze inzameling hebben enkele bestuursleden van PBD 
bij het monument gelegd, waar we rond 18.00 uur een korte 
herdenking in aanwezigheid van enkele personen hielden. Deze 
herdenkingsbijeenkomst is opgenomen en uitgezonden via onder 
andere onze Facebookpagina.

Tenslotte

Dit verslag beoogt niet alle contacten, onderwerpen, ontmoetingen, 
activiteiten op te sommen die in 2020 de revue passeerden. We 
hebben ons beperkt tot de hoogtepunten of althans de onderwerpen 
die het meest in het oog sprongen. En hopen dat het u als lezer een 
beeld geeft van wat er leeft in uw dorp. En hoe wij daar als PBD op 
hebben ingespeeld.

Als PBD willen we ons er sterk voor maken dat er een goed 
fundament komt en dat we van hieruit verder in gesprek kunnen met 
de gemeente.



Inloopspreekuur en vergadering: 
Vooraf aan onze bestuursvergadering, is er van 19:00-19:30 altijd 
een inloopspreekuur in De Baron. Zie onze website en 
facebookpagina voor meer informatie, onze bestuursvergaderingen 
worden hierop aangekondigd, evenals nieuwsberichten. 

We hopen dat u onze site regelmatig bezoekt.

WIJ HEBBEN U NODIG !

OM  MET  EEN  ZO  KRACHTIG  MOGELIJKE  STEM  TE
KUNNEN SPREKEN 

website :   www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl  

http://www.plaatselijkbelangdedemsvaart.nl/



